

## Anwendungsentwickler (m/w)

Region: Deutschland & Schweiz

Werden Sie ein Teil unseres internationalen Teams beim führenden Anbieter professioneller Softwarelösungen für die kollaborative Produktentwicklung und das durchgängige Projektmanagement. Mit Unterstützung unseres modularen Softwarebaukastens entwickeln unsere Kunden als weltweite Marktführer Lösungen für die digitale Transformation. Seien Sie dabei, wenn wir die Zukunft rund um Industrie 4.0 gestalten und das Internet der Dinge (IoT) erlebbar machen.

### *energizing great minds*



#### Unser Angebot

Herausfordernde Projekte und abwechslungsreiche Aufgaben im globalen IT-Umfeld auf Basis der leistungsfähigsten PLM-Plattform

Teilnahme an Kunden- und Strategie-Events sowie fachliche und persönliche Weiterbildungsmöglichkeiten

Attraktives Gehalt, flexible Arbeitszeiten, direkte Kommunikationswege, flache Hierarchien und offene Türen in einer professionellen Organisation

Gelebtes Teamwork mit motivierten und hilfsbereiten Kolleginnen und Kollegen sowie begeisternde Events



#### Ihr Profil

Studium der Informatik, Physik, Mathematik, Elektrotechnik, Ingenieurwissenschaften oder einer verwandten Fachrichtung

Kenntnisse im Requirements Engineering, im Erstellen von Lasten- und Pflichtenheften sowie im Verfassen von User Stories

Kenntnisse in gängigen Programmiersprachen, idealerweise Python, und im Umgang mit Datenbanken und SQL

Freude an kundenorientierter Arbeit sowie eigenverantwortliche und systematische Arbeitsweise



#### Ihre Aufgaben

Einführung unseres Software-Portfolios in Kundenprojekte

Erweiterung vorhandener Systemlösungen

Analyse der Anforderungen und Spezifikation der Lösung sowie Konfiguration unserer Software

Vertrauensvoller und partnerschaftlicher Kundenkontakt

Haben wir Sie neugierig gemacht, dann sollten wir uns kennenlernen!

#### CONTACT Software GmbH

Frau Dana Theil

Wiener Str. 1-3

28359 Bremen

jobs@contact-software.com



**jobs**.contact-software.com

## Solution Engineer (m/f)

Region: Germany & Switzerland

Join our international team at the leading provider of professional software solutions. Our modular software platform provides solutions for collaborative product development and integrated project management. Our products enable our customers as global market leaders to handle the challenges of digital transformation. Join us, be part of shaping the future around Industry 4.0 and making the Internet of Things tangible.

### *energizing great minds*



#### **What we offer**

Challenging projects and varied tasks on the basis of the most powerful PLM platform globally

Participation in customer and strategy events as well as professional and personal opportunities for further education

Attractive salary, flexible working hours, direct communication channels, flat hierarchies and open doors in a professional organization

Active Teamwork with motivated employees, helpful colleagues and inspiring events



#### **Your profile**

Degree in information technology, physics, mathematics, electrical engineering, engineering sciences or a related discipline

Knowledge of requirements engineering, creating requirements specifications and writing user stories

Knowledge of commonly used programming languages, ideally Python, and the use of databases and SQL

Enjoy customer-oriented work, being independent and work systematically



#### **Your responsibilities**

Deploying our software portfolio in customer projects

Expanding of existing system solutions

Analysis of the requirements and specification of the solution as well as configuration of our software

Customer contact based on trust and partnership

If we excite you, then we should get to know each other!

#### **CONTACT Software GmbH**

Ms. Dana Theil  
Wiener Str. 1-3  
28359 Bremen, Germany  
jobs@contact-software.com



**jobs.contact-software.com**